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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2020. február 10. napján  

10:00 órakor megtartott nyilvános üléséről. 

 

Helye: Faluház Salföld 

 

Jelen vannak:  

 

Fábián Gusztáv polgármester 

Kovács István alpolgármester 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő  

 

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző 

 

Jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető  

 

Lakossági résztvevő: 1 fő (Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke)  

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-

testület 3 fővel határozatképes. Rövid beszámolót tartana: az orvosi rendelőt a kivitelező, ha 

egy kicsit lassan is, de befejezte, a másik jó hír, hogy a tél eddig még megkímélte a falut, a 

hólapátokat nem kellett elővenni, bár sokan mondják, hogy így unalmas a tél, ugyan még csak 

február 10. napja van, tehát nem temetik a telet. A Közös Hivatalhoz tartozó önkormányzatok 

száma 9-ről 8-ra csökkent Balatonrendes kilépett ebből a hivatalból. Az önkormányzat a téli 

száraz napokat kihasználta, hogy a környezetet egy kicsit rendbe tegye, viszont a mostani vihar 

is szépen rendbe tette a temetőt és a környéket. Ismerteti a napirendet, javasolja azt elfogadásra.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

1/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

napirend elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2020. február 10-i ülés napirendjét az 

alábbiak szerint elfogadja: 

1.) Salföld Önkormányzat 2020. évi költségvetésének elfogadása  

      Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 
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2.) Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól  

     szóló rendelet módosítása  

     Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

3.) Egyes szociális ellátások szabályozásáról szóló rendelet módosítása  

      Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

4.) Közszolgálati tisztviselők 2020. évi illetményalapjának elfogadása  

     Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

5.) Salföldi Települési Értéktár Bizottsággal kapcsolatos döntések meghozatala 

     Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

6.) 2020. évi közbeszerzési terv elfogadása  

     Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

7.) 2020. évi rendezvényterv elfogadása 

     Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

8.) 2020-2024. időszakra szóló gazdasági program elfogadása  

     Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

9.) 2020. évi belső ellenőrzési feladatok elfogadása  

      Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

10.) Alapítványok, egyesületek 2019. évi támogatásának elszámolása  

     Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

11.) Alapítványok, egyesületek 2020. évi támogatás iránti kérelme 

      Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

12.) Önkormányzati vendégház 2020. évi bérleti díjának meghatározása  

      Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

13.) Gyermekétkeztetés térítési díjáról szóló rendelet módosításának  

       véleményezése  

       Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester   

 

14.) Gyermekvédelmi ellátásokról szóló rendelet véleményezése     

      Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester   

 

15.) Általános iskolai körzethatárok véleményezése  

       Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester  

 

16.) Falugondnoki szolgálat továbbképzési tervének elfogadása  

       Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

17.) Polgármester szabadságának ütemezése  

       Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 
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     18.) Balaton-felvidéki Szociális, Gyermekjóléti és Háziorvosi Ügyeleti  

            Szolgálat támogatási kérelme nyári táborozáshoz   

            Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

     19.) Révfülöp és Térsége Óvodai Intézményfenntartó Társulás társulási    

            megállapodás módosítás elfogadása 

            Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

         

      20.) Beszámoló Badacsonytomaj város és Ábrahámhegy, Salföld községek  

             Napköziotthonos óvodai ellátását biztosító Intézményi Társulás működéséről és     

             2019. évi munkájáról  

             Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a lejárt határidejű határozatokról készült jelentést ismerteti. 

Annyi probléma van, hogy az úttervezésre vonatkozó árajánlatot megtárgyalta a testület, azt 

elfogadta, meg is rendelték a munkát, sajnos az illető még hozzá sem kezdett. Egy hónapja hívja 

telefonon folyamatosan, kérdezte tőle, hogy mit tud majd mondani ezen az ülésen, azt mondta, 

hogy addigra majd elkezdi, ez nem történt meg, a múlt héten is hívta akkor pedig nem volt 

elérhető. Rögtön itt a tavasz, és kellene a terv a pályázathoz, át kell gondolni, hogy mit tegyenek 

tekintettel arra, hogy nehezen található újabb tervező.  Javasolja a jelentés elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

2/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

jelentés elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról készült 

jelentést elfogadja. 

 

1.) Salföld Önkormányzat 2020. évi költségvetésének elfogadása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: új dologgal nem tudnak szolgálni, az utóbbi években hasonló 

költségvetés készült, minimális karbantartás növekedéssel. Az idén újdonság lesz, hogy 

beruháznak tervekbe, ami üzemeltetéshez szükséges, illetve a pályázathoz. Van egy áthúzódó 

pénzügyi dolog, ami tavaly nem lett kifizetve, az a tetőfelújítás, az idén került kifizetésre. 

Minimális terveik vannak felújításokra, idén már útjavításra is terveztek. Szokás szerint az idei 

évben is külső vállalkozóval tartják karban a közterületeket. A tavalyi év volt a próbaév, és 

valamennyire működik. Közfoglalkoztatott nincsen betervezve, mert nincsen a faluban.  

Az orvosi rendelő további felújítására beterveztek javítgatásokat, beterveztek egy darab 

beruházást a faluházba egy darab projektor vásárlására, a meglévő kis projektor helyett egy 

komolyabbat vennének, amit a mennyezetre lehet szerelni, és jobban, kényelmesebben lehet 

használni. Bevételek nagyjából ugyanazok maradnak, mint a tavalyi, a vendégházból 

ugyanannyit tudnak kihozni, mint tavaly. Általános tartalék nagyjából 2.400.000 Ft körül van, 

ami Salföldön jónak mondható. A Magyar Faluprogramban szeretnének majd még pályázni. 
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Sajnálatos módon a Közös Hivatalhoz fizetendő támogatás nőtt 30 %-kal, a tavalyi 1.200.000 

Ft-hoz képest az idei évben 1.600.000 Ft-ot fizet a település. Kérdezi, hogy van-e kérdés, 

észrevétel. 

 

Kovács István alpolgármester: a múlt héten, megelőzve a testületi ülést a részéről felmerült 

kérdéseket megbeszélte a pénzügyi ügyintézővel, a költségvetést elfogadhatónak tartja.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy mennyi az iparűzési adóbevétel. 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a tavalyi évben 1.900.000 Ft volt, de ez azért volt, mert 

volt egy pár nagyobb elmaradás, ami be lett fizetve. Az idei évre 1.200.000 Ft lett betervezve.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az önkormányzatok azt tudják csinálni, hogy emelgetik az 

iparűzési adót.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: az nem feltétlenül okos döntés, mert ha csökkentik, akkor 

többen jelentkeznek be és megnövekszik a bevétel.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ez azért nem jó, mert az egy főre eső adóerőképességet 

nézik, és ha az nagyon megemelkedik, akkor nincs nettó finanszírozás, a pályázatokon való 

részvétel is kétséges.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nyilvánvalóan annyira nem fog megemelkedni.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: volt rá példa, hogy hasonló lakosságszámú településen bejelentkezett 

egy nagyobb forgalmú cég, és gyakorlatilag annyira megemelte a település adóerőképességét, 

hogy az nem kapott állami támogatást, tehát ennek is meg vannak a negatív hatásai. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez egy nagyon kellemetlen rendelet, ha valaki valamiből 

többet teljesít, akkor azt megbüntetik.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ez egy nagyon bonyolult számítás végeredménye. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez nem méltányos rendelet, adóváltozások szoktak lenne 

július 1. napjával.  A másik kérdése, amit nem talált meg, hogy a falugondnoki szolgálat mennyi 

állami támogatást kap.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: 4.250.000 Ft az állami támogatás.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a falugondnoki támogatás általában emelkedik, a kulturális 

maradt 1.800.000 Ft.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: viszont emelkedett a szociális támogatás, ami a 

falugondnokival együtt mozog, az jelentősen emelkedett.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: akkoriban arról volt szó, hogy a polgármesteri fizetést 

támogatják, akkor, amikor az az emelkedés volt, kérdezi, hogy ezt további ütemben  

támogatják-e.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ugyanannyi, mint tavaly. 
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Fábián Gusztáv polgármester: 1.900.000 Ft.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy erről az emelésről nincsen szó, vagy ez csak 

etetés volt.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a fizetése sem emelkedett a polgármesternek és a támogatása 

sem.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a másik kérdése, hogy a hivatali dolgozók alapilletményére 

is volt támogatás tavaly lehetett rá pályázni. Kérdezi, hogy az idén is lesz pályázat.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: nincs már az a pályázat, az azzal kapható támogatást beépítették az 

alaptámogatásába a hivataloknak, ott valóban az egy fő utáni támogatási összeg emelkedett, ezt 

azért nem érzik, mert Balatonrendes kiválása okán jelentős összegű állami támogatástól elesett 

a hivatal.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a háziorvosnál szerepel 1.157.000 Ft kérdezi, hogy erre 

kapnak-e támogatást, tulajdonképpen állami feladat lenne.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: általános működésre igen, ez külön kiemelve nincsen.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: van olyan probléma, hogy az ajtó kezd tönkre menni, azt vagy 

cserélni kell, vagy mindenképpen meg kell javítani. A doktornőnek egyre komolyabb 

számítógépes programra van szüksége, már beszélt az informatikussal, aki majd egyeztet a 

doktornővel, hogy mire van szükség.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: erre van egy külön szolgálat, amely az orvosoknak 

szolgáltatja ezeket a programokat. Van egy segélykérő szám az orvosok számára. A 

polgármester úr említette a projektort, ez már a második projektor, vagy a harmadik. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: az első projektort hagyják, mert az a múlt homályába vész, 

mert állítólag azt kapta az önkormányzat és jelenleg magánkézben van, az nincsen benne a 

vagyon leltárban, az egy komoly gép volt 500.000 Ft értékben. Az önkormányzatnak van egy 

150.000 Ft-os projektora, működik ugyan, de át kell gondolni, mert ha a betervezett áron meg 

tudják oldani a mennyezetre szerelhető korszerűbb típust, az jó lenne. Az 1.800.000 Ft-os 

kulturális pénzbe be tudják rakni. Ami még lenne a faluházba, az alpolgármester úr javasolta, 

hogy vásároljanak 50 darab széket, ami 300.000 Ft. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: mi lenne, ha 30 darabot vennének, de olyat, ami nem esik 

szét két hét múlva.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: olyan kell, ami kényelmes, egyberakható. Amennyiben nincs 

több kérdés, akkor a 2020. évi költségvetési rendeletet elfogadásra javasolja.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

1/2020. (II. 19.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

a 2020. évi költségvetésről  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a 2020. évi költségvetéshez kapcsolódik egy tájékoztatási 

kötelezettség, melyet javasol elfogadásra.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

3/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

Tájékoztatási kötelezettségről 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2020. évi költségvetéshez kapcsolódó, az 

államháztartásról szóló törvény szerinti tájékoztatást elfogadja. 

Fábián Gusztáv polgármester: a saját bevételekről, illetve az adósságot keletkeztető 

ügyletekből eredő fizetési kötelezettségekről is szükséges döntést hozni a költségvetési évet 

követő három év vonatkozásában. Az ehhez kapcsolódó határozati javaslatot is javasolja 

elfogadni.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

4/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

Az Önkormányzat saját bevételei és adósságot keletkeztető  

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettsége megállapításáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi 

CXCV. törvény 29/A. §-a alapján az önkormányzat saját bevételeinek, valamint a 

Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 8. § (2) bekezdése 

szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet 

követő három évre várható összegét az alábbiakban foglaltak szerint állapítja meg: 

 

Saját bevételek összege: 

        2020.  6.543 ezer Ft 

                                                              2021.  6.543 ezer Ft 

                                                              2022.  6.543 ezer Ft 

                                                              2023.  6.543 ezer Ft  
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Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek:   

                                                             2020. 0 Ft 

                                                             2021.  0 Ft 

                                                             2022.  0 Ft 

                                                             2023.  0 Ft 

 

2.) Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló rendelet 

módosítása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: van a 3/1. helyrajzi számú ingatlan, ami megosztásra került 

3/3. és 3/4. helyrajzi számokra. Javasolja az ezzel kapcsolatos vagyon rendelet módosítás 

elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

2/2020. (II. 19.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

az önkormányzat vagyonáról, és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló  

13/2007. (XI. 5.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

3.) Egyes szociális ellátások szabályozásáról szóló rendelet módosítása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a szociális rendelet módosítását azt tette szükségessé, hogy 

emelkednek a gyógyszerárak, és így egy-két salföldi személy számára már nehézkes a 

gyógyszervásárlás. Ezért javasolja a rendelet módosításban a jogosultság határát az öregségi 

nyugdíj 300 %-ában meghatározni, a gyógyszerköltséget pedig 4.000 Ft-ról 3.000 Ft-ra 

csökkenteni. Ugyanakkor az adható támogatást 6.000 Ft-ra javasolja emelni.  

 

Kovács István alpolgármester: mindenképpen javasolja elfogadásra, tekintettel arra, hogy van 

olyan nyugdíjas a településen, akinek 72-74.000 Ft a nyugdíja és nem esik bele ebbe a 

támogatási formába. Aki kisnyugdíj mellett nagy sok gyógyszert fogyaszt, az megérdemli, hogy 

az önkormányzat figyeljen rá.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nincs benne otthon, de nem lehetne egyes emberek 

figyelmét felhívni arra, hogy van közgyógyellátás. 

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a közgyógyellátás vonatkozásában megszigorodtak a feltételek. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a rendelet módosítás elfogadását.  
  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
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3/2020. (II. 19.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

az egyes szociális ellátások szabályozásáról szóló   

3/2015. (III. 1.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

4.) Közszolgálati tisztviselők 2020. évi illetményalapjának elfogadása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez az, ami a Közös Hivatal dolgozóit érinti.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: az állami illetményalapnak a változatlansága okán az utóbbi évek 

béremelése több esetben eltérítéssel volt kezelve gyakorlatilag. Ha ezt az illetményalapot 

elfogadják a képviselő-testületek, akkor nyilván kisebb százalékú eltérítést fognak 

meghatározni. Az ügykezelőkre gyakorlatilag más szabályok vonatkoznak, mint a 

köztisztviselőkre és esetükben az illetményalap hatszorosánál nem lehet a több az illetményük. 

Ha 38.650 Ft-tal az állami illetményalappal kerül kiszámításra, akkor gyakorlatilag kisebb 

eredményt hoz, mint a tavalyi illetményük, amit esetükben nem lehet kezelni eltérítéssel.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a köztisztviselők illetményalapját a 2020. évre 

46.380 Ft összegben elfogadni.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

4/2020. (II. 19.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

a közszolgálati tisztviselők 2020. évi illetményalapjáról 

 

5.) Salföldi Települési Értéktár Bizottsággal kapcsolatos döntések meghozatala 

 

Fábián Gusztáv polgármester: részt vett az értéktár bizottság legutóbbi ülésén 6 döntés 

született az értéktárba történő felvétel tárgyában. Időközben a bizottság elnöke különböző 

kéréseket küldött az önkormányzat felé. Itt jegyzi meg, hogy az értéktár bizottság úgy végezte 

munkáját, hogy az önkormányzat által még meg nem szavazott testülettel bírálta felül a 

javaslatát. Az értéktár bizottság javaslatot tett bizonyos értékek bejegyzésére, és ezt egy 

képviselő-testület által meg nem szavaztatott testülettel elbíráltatta és ezek az emberek értéktári 

javaslatot tettek. Ez jogilag nem igazán jó, mert ha az értéktár bizottság javaslatot tesz 

véleményezői körre, akkor először meg kell szavazni, és utána dolgozhattak volna. Erre most 

borítsanak fátylat, ez a véleményezői kör már úgy tekintette, hogy ők meg vannak szavazva, és 

dolgoztak, az értékjavaslatokat elbírálták, ami egyébként fel lett olvasva az értéktár bizottság 

ülésén. Egy kicsit nehezményezte, hogy az értéktár bizottság két jelenlévő tagja szinte hozzá 

nem szólt, csak véleményezői kör véleményét meghallgatva fogadta el a javaslatokat, igaz arra 

hivatkozva, hogy ők már otthon megnézték ezeket az értékeket. Nézzék, hogy mi az értéktár 

bizottság kérése:  

- módosítsa a testület a szervezeti és működési szabályzatot, amibe belekerülne a 

véleményezői kör névsora, 

- az értéktár munkája felkerüljön a salföldi honlapra,  
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- a honlapon szerepeljen az értéktár bizottság munkája, a szervezeti és működési 

szabályzat, különböző ülések és a salföldi értékek. 

Egyébként az van a jogszabályba, hogy ha egy értéktár bizottság határozatot hoz, akkor a 

határozatokat minden önkormányzat a saját hivatalos honlapján szerepeltetnie kell. Próbált nézni 

más önkormányzatok hivatalos honlapján, akik szerepelnek a Veszprém Megyei Értéktár 

Bizottság honlapján, mint olyan falvak, akik meghoztak döntéseket és kb. 10 értéket felvettek a 

Veszprém Megyei Értéktár Bizottság honlapjára, de a saját honlapjukra nem volt feltéve. Azt 

javasolja, hogy Salföld tartsa be ezeket a szabályokat, és rakja fel ezeket a döntéseket. Ami még 

további kérése volt az értéktár bizottságnak, a Faluházban lévő kisterem használata a bizottság 

üléseire. Ezt szintén tudja javasolni, bár azt túlzásnak tartja, hogy a bizottság minden hónapban 

ülésezni akar, bár nincsen kizárva. Itt megjegyzi, hogy az előző bizottság, ha egyszer egy évben 

összeült, akkor sokat mond. Nagyon komoly munka folyik. A másik kérése volt a bizottságnak: 

a pályázatokon való részvétel, az önkormányzat adminisztrációs támogatását kérik. Szeretné 

felhívni a bizottság, illetve a testület figyelmét is, hogy az értéktár bizottság önmagában nem 

pályázhat, pályázni az önkormányzat pályázhat az értéktár bizottság javaslatával. Ugyanis az 

értéktár bizottság nem jogi személy, az önkormányzat a jogi személy. Ha valamit javasol az 

értéktár bizottság, akkor azt az önkormányzat megszavazza, jónak tartja és pályázik. Kérdezi a 

Jegyző Asszonyt, hogy jól mondta-e. 

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: az biztos, hogy jogi személyiséggel az önkormányzat rendelkezik, 

bár azzal nincsen képben, hogy az értéktár bizottsággal kapcsolatos pályázati kiírásoknak ki 

szokott lenni a címzettje.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ha vannak értéktárral kapcsolatos pályázatok, azok általában  

magyar hungaricum, magyar örökség pályázatok, ezeket május körül szokták meghirdetni. 

Ezeknek van pénzügyi vonzata, általában nem mindig 100 %-os támogatottságúak, rengeteg 

jelentkező van, kétség kívül, ha az önkormányzat olyat talál, ami az értéktár bizottság javaslata 

alapján megfelelő, akkor az önkormányzat pályázik. A harmadik kérése a bizottságnak az 

értékfal kihelyezése a Faluházban, ezt nem tudja támogatni. Azokat az értékeket, amit tudnak, 

azt évek óta ismerik, igazából azt Salföld részére feleslegesnek tartja, nem tudja támogatni. 

Viszont kerüljön fel az internetre, akár a salfold.hu webcímre különböző képek és 

dokumentációk, ott bárki megnézheti. Tudomása szerint a bizottság már facebook oldalt is tart, 

tegye fel oda ezeket az értéket, itt a Faluházba nem tud ilyen állandó jellegű kiállítást támogatni, 

nem kifejezetten az összeg miatt, hanem úgy érzi, hogy ez nem jó, vagyis nem kell, nincsen rá 

szükség. Aki látja ezeket az értékeket, az nagyon jól ismeri, minden nyáron folyamatosan 

kiállítást tartanak, idén nyárra is van már kettő jelentkező, aki kiállítást akar rendezni a 

Faluházban. Több határozati javaslat szerepel az előterjesztésben, amiről szavazni kell. Benne 

szerepel, hogy mit kér az értéktár bizottság, amit fel kellene tenni a honlapra. Lehet látni a 

részletes javaslatot, benne van egyszer egy bemutatkozás, értéktár bizottság véleményezői 

körrel. Van egy olyan, hogy javaslat értékfelvételre, ezt megkérdőjelezi, hogy szükséges-e. Ez a 

bizottság 4 éve működik, amit tudott értékét, azt tökéletesen megtalált itt a faluban. Először 

majdnem 200 értéket találtak a tisztelt elődök. Itt jegyzi meg, hogy van egy bemutatkozó szöveg, 

amiben az értéktár bizottság nem nagyon foglalkozik a tisztelt elődökkel, csak egy mondatban. 

Ez az értéktár bizottság az új bizottság, és igazából az előző végzett egy hosszú, három éves 

munkát, annak az eredménye volt az a szavazás, ahol hetven értéket javasoltak, és megszavaztak. 

Az önkormányzatnak az volt a kérése az új elnök felé, hogy a meglévő 70-ből csináljon 

szabályos értéktári javaslatot. Ebből hatot megszavazott az értéktár bizottság. Az előterjesztés 

mellékletét képezi a szervezeti és működési szabályzat egységes szerkezetben, amely egy 

normál szabályzat, amit elfogadásra tud javasolni. Hozzá kell, tegye, hogy azokkal a 

határozatokkal, amit megszavaznak, mert amit nem szavaznak meg, az ne legyen benne. Itt 
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vannak a bizonyos véleményezői kör nyilatkozatai, de ezt fordítva kellett volna, először kellett 

volna a javaslat, aztán a megszavazás, de amennyiben a tisztelt bizottságnak annyira szüksége 

van erre a véleményezői körre, itt egy kicsit azt érzi, hogy nem bízik magában a bizottság, hogy 

muszáj egy felsőbb, felügyeleti, illetve értékelő kört keresni, mert ezek szerint meghaladja a 

képességüket, hogy megtalálják a megfelelő értéket a faluban. Hozzá kell tenni, hogy ezeket az 

értékeket egy bizottság már egyszer elfogadta, nem tudja, hogy miért kell még egy bizottsággal 

ezt újból és újból elfogadtatni. Ráadásul az előző értékek is Kossuth-díjas és magas kategóriás 

művészek által tett javaslatok voltak. Úgy szól a szöveg, hogy: „2020-ban a korábbi bizottság 

munkájára építkezve elkezdődött a helyi értéktár összeállítása”. Ez nem  

2020-ban kezdődött el, hanem már 2016-ban, tehát ezt a szöveget módosítani kell.  

A korábbi munkát folytatja a jelenlegi értéktár bizottság, ez lenne a megfelelő szöveg. Még 

egyszer mondja, hogy „javaslat értékfelvételre” legyen ilyen pont, nem zárkózik el előle, de 

nevetséges, három évig komoly művészek összeállítottak 200 értéket, amit egy kicsit meg kellett 

szitálni. Mindent el tud képzelni, hogy valami kimaradt ebből a 200-ból, amit nem tudnak, hogy 

Salföldön érték, és valaki még találhat, ezt kizártnak tartja. Azt mondja, hogy ezt a menüpontot 

egy kicsit javítva fel lehet tenni. Értéktár piramis elhelyezését nem tartja megfelelőnek, aki 

akarja, aki tudja, megtalálhatja bármikor az interneten. A jegyzőkönyveket el lehet helyezni, 

azzal nincsen gond. Röviden ennyit szeretett volna mondani, most pedig kérdezi a testületet, 

hogy mi a véleménye.  

 

Kovács István alpolgármester: elolvasta a testület felé benyújtott dokumentumot. Örül annak, 

hogy tavaly megválasztódott újra, új vezetővel a bizottság, eddig nehézkesen ment a dolog. Ez 

értékelendő, hogy ezt valaki felvállalja. Az önkormányzat részéről mindenféle munkát tud 

támogatni, ami ésszel elfogadható. Nyilván ahhoz, hogy a bizottság működjön, a Faluház 

használatát támogatja. Az, hogy az értéktár bizottság javasolt anyagai felkerüljenek a honlapra, 

azzal egyet tud érteni. Az értéktárfallal kapcsolatban elmondja, hogy amikor meglátta az előző 

bizottság listáját, ami 200 darabból állt, akkor azt mondta, hogy ez kis település, és csak azok 

kerüljenek elfogadásra, amelyek tényleg, valóban értéket képviselnek a településen. Azok az 

értékek, amelyekről a településen számolni kell, azok meg vannak különböző kiadványokban 

külön értékfal létrehozását nem tudja elfogadni. Ha valaki meg szeretné nézni ezeket az 

értékeket, akkor nem az értékfalat nézi meg, hanem kint a helyszínen az adott épületet. Az 

értékeket támogatja, kívánja, hogy a működés sikeres legyen, hiszen ez a falu érdeke is.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi a Jegyző Asszonyt, hogy volt az az ülés, amikor a 

200 értékből csináltak 70 értéket, nem tudja, hogy akkor azt az önkormányzat elfogadta, vagy 

nem fogadta, nem tudja, hogy az hivatalosnak tekinthető-e, vagy az a bizottság feladata a 

továbbiakban. 

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: az biztos, hogy a bizottság dönt arról, hogy mi kerüljön az értéktárba. 

Az is biztos, hogy azt érti, hogy összegyűlt ennyi érték, de valami csak nincsen vele rendben, 

mert akkor nem beszélnének erről, tehát ezt mindenképpen tisztázni kell, hogy azokból milyen 

formában lettek értékek, illetve, hogy azoknak mi a jogi státusza.  

 

Kovács István alpolgármester: volt egy csomó javaslat, de nem volt indokolva. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nem volt dokumentálva rendesen.  

 

Kovács István alpolgármester: cél az, hogy amit az értéktárba javasolnak, az komoly dolog 

legyen.  
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Mátraházi Zsuzsanna képviselő: azzal egyetért, hogy azt javítani kell, mert egy másik 

bizottság munkáját vette át, illetve folytatja tovább Petrovics Miklós. Arra is gondolt – telefonon 

erről már hosszasan beszéltek -, hogy ott vannak a javaslattevők, akik dokumentálták ezeket az 

értékeket. A korábbi bizottságban ezeket az értékeket már javasolta valaki, és szerinte nyugodtan 

lehet új javaslattevő, de legyen ott, hogy még ezen kívül javasolta x y, tehát ne dobják ki azt, jó, 

hogy az nem volt teljesen szabályos, de mégis csak dolgoztak vele, miért ne lehetne két 

javaslattevő alatta. A tablóról másképpen gondolkodik, arról beszéltek, hogy ne egy állandó 

tabló legyen, és ezt tudja támogatni. Ne egy állandó falfelület legyen, hanem legyen egy tábla, 

amelyen szerepel a harangok története, a kőtenger története és ehhez, ha ez nem túl nagy költség, 

akkor a szakértőt meghívni, és beszélgetések legyenek. Ezt a termet használja az önkormányzat 

kiállításokkor, és azt javasolja, illetve erről beszéltek, hogy képletes időszaki kiállítások 

lennének, ezeket tudja támogatni, de ha nagy kiállítás van, akkor a tablót le kell emelni, és vissza 

kell rakni, és nem gondol ennél nagyobbra, mint ami itt van. A másik, ami megütötte a szemét, 

hogy az Agrárminisztérium, a Művelődési Intézet és a Hungaricum logója mit keres itt, kérdezi, 

hogy ők pénzt adnak. Arra gondolt, hogy adjanak pár percet Petrovics Miklósnak. 

 

Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke: nagyon sok kérdést kapott, több mint két hónapja 

lett megválasztva, ha előbb megkapja a kérdéseket, akkor fel tud készülni. Nyilvánvalóan az 

teljesen jogos, hogy vannak igények, amiről beszélni kell, nyitott erre, ezért kereste a testületet. 

Annyit mondana, hogy fontos lenne, hogy párbeszédet folytassanak, mert valóban sok kérdés 

merül fel. Nyilván van egy új szemléletmód, ami új volt a korábbi bizottságokhoz képest, és ezt 

szeretné behozni, illetve az önkormányzatnak is van egy tapasztalata, amivel kapcsolatban 

nagyon sok új információt tud adni, már csak azért is, mert évek óta sokat foglalkozott az értéktár 

működésekkel, és hogy milyen jó példák vannak, és mit lenne érdemes beemelni Salföldre. Azt 

szeretné mindenképpen kihangsúlyozni, ahogy látható volt számára ez a munka semmiféle 

előnnyel nem jár, hiszen tiszteletdíjat nem kap ezért a munkáért, illetve semmi olyan nem 

szerepel ezekben a pontokban, ami bármilyen, akár anyagi szempontból, akár szakmai 

szempontból előnybe részesítené. Azt tudja kihangsúlyozni, hogy az önkormányzatnak ez egy 

komoly presztízs ennek a bizottságnak a jó működése, ez a falu kifelé történő megítélését pozitív 

irányba lendítheti. Kiemelné ezt az értékfalat, nézzenek körbe, jelenleg is van értékfal, hiszen a 

település történetéhez kapcsolódó képek jelennek meg, amelyek között lehet, hogy lesznek 

értéktárba jegyzett értékek is. Ennek a falnak az lenne a jelentősége, hogy például a harang, amit 

nem lehet közelről megszemlélni, akkor az ki lenne állítva, és az emberekben tudatosulna, hogy 

itt ilyen érték van, és tulajdonképpen az értékfeltárás tevékenység arra irányulna, hogy ami 

esetleg számukra, akik a településen élnek, azoknak sincsen szem előtt, és nem tudnak róla, és 

ilyen példaként tudja felhozni a harangot, ami nem volt benne a korábbi javaslatokban. Ebben a 

tekintetben az új értéktár bizottság az egy hónapos működése alatt olyan elemet emelt be, ami 

tulajdonképpen irányadó lehetne a további tevékenységre, hiszen újdonságot emelt be. 

Visszakanyarodva arra, hogy ez a tevékenység, amit végeznek önkéntes alapú, a falu egészért 

végzik. Azt gondolja, hogy ha annyira sok negatívumot emel ki a polgármester úr, mint az előbb, 

akkor nem ragaszkodik ahhoz, hogy ezt a tevékenységet végezze. Elsőként ki kellett volna 

hangsúlyozni, hogy ez az értéktár bizottság egy hónap alatt elvégezte azt a tevékenységet, amit 

hat év alatt nem sikerült, szerinte ez egy pozitívum, nem önmagát szeretné pozitív fényben 

feltüntetni, de ez mégis csak elsődleges, hogy egy pozitív dolog történt, tehát hat érték már 

felvételre került. Itt van egy olyan dokumentációs anyag, amit a polgármester úr megkapott az 

előző bizottsági elnöktől. Gondolja, hogy a polgármester úr látta ezt, tulajdonképpen a bizottság 

ülésén, ahol polgármester úr is jelen volt, olyan dologról beszéltek, hogy ezt az anyagot, illetve 

a korábbi évek bizottságainak munkáját hogyan tudja a jelenlegi bizottsági munkába beemelni. 

Mielőtt még megválasztotta az önkormányzat, akkor elmondta, hogy számára természetesen 

irányadó tevékenység az, amit addig végeztek, illetve az, amit a korábbi bizottságok 
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meghatároztak értéknek. Azokat természetesen irányadónak tekinti, illetve azokat fogják 

feldolgozni folyamatosan, de ahogyan polgármester úr is láthatta, mert gondolja, hogy ő kapta 

meg az előző bizottsági elnöktől az anyagot, ez többszörösen problémás abban a tekintetben, 

hogy sem hivatalos értékbenyújtó, sem hivatalos ülés nem volt, tulajdonképpen semmi nem volt 

hivatalos. Tulajdonképpen az anyag feldolgozottságok, illetve a dokumentációk annyira 

megkérdőjelezhetők, hogy azzal mit kell kezdeni, hogy azt gondolta leglogikusabbnak, hogy 

teljesen hivatalos alapokon elkezdik azt is részben feldolgozni és új dolgokat beemelni. Ezt a 

tevékenységet, tiszteletben tartva az elődök munkáját, végzik. Nem érti, hogy azzal kellene-e 

foglalkozni, hogy mi volt a múltban, igazából a jelenlegi pozitívumokat értékelik, és alakítsák 

ki együtt a szempontrendszereket. Rátérne még a véleményezői körre, az ülésen is 

megállapították, és kihangsúlyozta, hogy teljesen egyértelmű, hogy nem egy hivatalos 

testületként olvasta fel a véleményezői körnek nem a javaslatát, nem a véleményét, hanem az 

állásfoglalását. Ez azt jelenti, hogy bármelyik Salföldön élő lakótól, bármilyen hivataltól, ami 

értékekkel foglalkozik, kikérhette volna az állásfoglalást, hogy a döntést támogassa meg. Ez 

csak tulajdonképpen megtámogatta azt a döntést, amit önállóan elfogadtak, és a testülettel hoztak 

meg. Egyébként itt szeretné kihangsúlyozni, hogy a véleményezői kör kettő olyan szempontot 

is beemelt a döntés meghozatalába, amit a polgármester úr is helyeselt, két olyan szempontot, 

ami komolyan befolyásolta az értéknek a megjelenítését a leendő értéktárba. Továbbá helyesírási 

hibák is voltak, illetve értékekkel kapcsolatos történeti kérdések is. Azt gondolja, hogy ez a 

testület támogatólag hozzá tett az értéktárhoz, itt a bizonyíték arra, hogy igen is jó olyan 

együttműködéseket kialakítani, amiben a jelenlegi véleményezői kör igénye fogalmazódik meg, 

ahogy a polgármester úr is hallotta a bizottsági ülésen, az ő elnöklésétől kezdődően új 

szempontként kifejezetten hangsúlyozandó az együttműködés. Ha nem véleményezői kör néven, 

hanem nem hivatalos szervként azok az illetők, akiket javasolt ebbe körbe, és azok tevékenyen 

továbbra is részt vesznek a bizottság munkáját segítve, azt gondolja, hogy ez egy érték, és ezt ki 

lehet szélesíteni. Úgy lehet kiszélesíteni, hogy a korábbi nem hivatalos, kérdéses, bizonytalan 

információkra építő bizottság pontosan lefektetett, világos koncepció szerint kezd el működni, 

és pont ezt hivatott támogatni az a weboldali tartalom, amiben az értékjavaslatnak a hivatalos 

megtétele, az, hogy hogyan kell. Azért nem történtek a bizottságon kívül, magánszemélyek 

részéről javaslat tételek, mert a helyiek nem tudták, hogy ez hogyan működik.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: de tudták, a korábbi bizottságok kimásolták a megfelelő  

honlapokról a javaslat tevő papírt, és annak alapján dolgozott.  

 

Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke: azért nem tudták ezt megtenni, mert ez a 

honlapon sem volt fenn.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az internet világában ne vicceljenek már.  

 

Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke: az a feladatuk, hogy segítsék a helyi lakókat. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszöni szépen, mindent megtudtak. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy mi történik, akkor, ha fenn van a piramis 

csúcsán valaki, akkor mi történik azzal az értékkel.  

 

Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke:  átküldött az önkormányzatnak az értéktárral és 

a Hungaricummal kapcsolatos anyagot, amelyek nagyon szépen összefoglalják,  hogy mi ennek 

a lényege. Azt szeretné kérni, hogy próbáljanak ebbe egy picit elmélyedni, és arra is hajlandó, 

hogy meghív a Megyei Értéktárból előadót, hogy értsék meg, mi ennek a jelentősége. Nyilván 



13 
 

teljesen logikus a Zsuzsa által feltett kérdés, de számukra a saját értékeik fontosak. Ennek a 

felterjesztése azt gondolja, hogy világos dolog, hiszen megyei szinten és állami szinten is 

láthatóvá válik.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: még egyszer mondja, hogy ezeket a logókat nem szeretné 

sehol sem látni. Ha megbeszélik ezt a falat, akkor módosítsák.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: majd szavaznak.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: akkor ne fal legyen, hanem tabló.  

 

Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke:  a tabló az egy fix dolog.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: még röviden a piramisról, tájékozódott, hogy ez hogyan megy. 

Az Értéktár Bizottság az ülésén nem egyszerűen a salföldi értéktárba való felvételt javasolta, 

hanem egyből a megyei értéktárba való felvételt javasolták, megelőzve azt, hogy először a 

salföldibe kell, de erre borítsanak fátylat. Megnézte a Veszprém Megyei Értéktár teljes 

honlapját, megnézte azokat a községeket, városokat, falvakat, akik oda betettek anyagot, mert 

eddig csak Salföld neve szerepelt, hogy van értéktár, de nem volt egyetlen érték sem beletéve. 

Megnézte a környező falvakat, városokat, hogy mit tettek fel, kétség kívül van olyan falu, ahol 

feltettek húszat. Semmivel nem problémáznak, bármit fel lehet tenni, akár fel lehet tenni 

kétszázat is, akkor jön a második menet, ezt fel is teszi a Veszprém Megyei Értéktár Bizottság 

erre a honlapra, de itt jön az a bizonyos véleményezői kör, a különböző megyei, tudományos 

intézmények, könyvtárak stb., akik ténylegesen még egyszer megvizsgálják az adott település 

javaslatait. Az öt éves Veszprém Megyei Értéktári Bizottsági élet alatt összesen 75 került be a 

veszprémi értéktárba, ami már nem a községnek, hanem a megyei értéktár listájára. Ezek külön 

hat-nyolc típus, van építészeti örökség, kulturális örökség, sport örökség stb. ebből kb. 45 lett, 

ami kulturális érték, építészeti kevés van. Képviselő Asszony azt kérdezte, hogy mi az értelme 

ennek a piramisnak.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: az a kérdése, hogy mi az előnye annak, aki felkerül a piramis 

csúcsára. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: semmi, hungaricum lesz. Itt jön az, hogy hungaricum pályázat 

indul, és ennél a pályázatnál már előny, hogy nemcsak a településibe, hanem a megyeibe is 

benne van. Térjenek vissza az előterjesztésre: kérdezi a testületet, hogy külön értéktár falat 

biztosítsanak-e a Salföldi Értéktár Bizottságnak a Faluházban.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 1 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal 

elvetette az értéktár fal biztosításának lehetőségét.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: megjegyzi, hogy van tabló fala Salföldnek, ahová egyszer-

kétszer kiraktak képeket, például karácsonykor. Ez az alkalmi fal bármikor használható.  

A pályázatokon való részvételről egyáltalán minek szavazni, pályázni bármikor szavazhat az 

önkormányzat, ha a bizottság javasol pályázaton való részvételt. Ezt határozatban nem kell 

megszavazni, mert evidens, természetesen támogatják a bizottság munkáját és az önkormányzat 

pályázik, mint jogi személyiség. Ami a kisterem használatát illeti az is teljesen evidens, nem 

kell erről szavazni. Az önkormányzat a bizottság munkájához, ülésekhez felajánlja a Faluházat 

alkalmi használatra. Ez eddig is így volt. Ami a honlapon történő megjelenést illeti, az is 

igazából evidens, mert a törvények szerint az értéktár bizottság munkáját szerepeltetni kell a 
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honlapon. Itt azért annyit megjegyezne, hogy azért annyi joga legyen az önkormányzatnak,  

hogy annyi anyagot tesz fel, amennyi neki jól esik. Magyarán mondva a bizottság javaslatot 

tehet, hogy mit akar felrakni, amit az önkormányzat elfogad, azt fel is teszi. Például az 

értékeket, határozatokat és a jegyzőkönyveket. Ha a bizottság nagyon ragaszkodik hozzá, akkor 

oda tehetnek egy címet, hogy hova lehet javaslatot tenni. Természetesen az értéktár bizottság 

munkájáról tájékoztatást adnak a salföldi honlapon, melyben szerepeljen: 

- Salföldi Értéktár Bizottság Szervezeti és Működési Szabályzata,  

- ülések jegyzőkönyve, 

- határozatok. 

Minden egyebet felesleges feltenni, ezek a legfontosabbak.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: kérdezi, hogy egy tájékoztatót sem tesz fel. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: természetesen egy tájékoztatót igen. Javasolja, hogy aki az 

elhangzottaknak megfelelőn egyetért az értéktár bizottság dokumentumainak honlapra történő 

elhelyezésével, kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

5/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

Települési Értéktár Bizottság dokumentumainak  

Salföld község honlapján történő szerepeltetéséről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Települési Értéktár Bizottság 

dokumentumainak a település honlapján való szerepeltetését az alábbiak szerint fogadja el: 

- Szervezeti és Működési Szabályzat,  

- ülések jegyzőkönyve, 

- határozatok, 

- tájékoztató. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2020. március 31.  

 

Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke:  kérdezi, hogy a beadványa milyen formában 

fog megvalósulni, mert ez számára nem volt egyértelmű. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: amit  most megszavaztak, az abban a formában, ha a bizottság 

küldi, akkor fel fog kerülni a  honlapra. Felkerül a szervezeti és működési szabályzat, a hat 

darab kép a határozattal, bemutatkozó, hogy kik a tagok.  

 

Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke:  még mindig nem érti, hogy az a szöveg, amit 

leadott… 

 

Fábián Gusztáv polgármester: abból nem minden kerül rá.  
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Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke:  akkor azt kéri, hogy egyeztessenek, hogy mi 

fog felkerülni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: természetesen minden, ami fontos, fel fog kerülni, mert 

határozatot hoztak. 

 

Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke:  a szöveges tartalomra pontosan kiterjedően 

szeretne egyeztetni, mert a megjelenő anyaghoz hozzá szeretne járulni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: rendben, természetesen, fordítva nem lesz, amennyiben a 

bizottságnak megfelel, akkor felkerül, ez egyértelmű, máshogyan nem is lehetne.  

A szervezeti és működési szabályzat az alábbi ponttal egészülne ki: „A bizottság munkájába – 

tevékenységi körébe, szakterületébe tartozó ügyekben – szakértőt vonhat be eseti jelleggel 

álláspontja kialakításához.” Kérdezi, hogy itt nem kell nevesíteni. 

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: azért nem írtak bele neveket, mert a kormány rendelet igazából  nem 

egyedi szakértőket határoz meg, hanem különböző szervezeteket, országos és területi szakmai 

szolgáltatást végzőket. Ezt úgy próbálták áthidalni felhasználva mintaként a veszprémi 

szabályzatot, hogy eseti jelleggel, nyilván a bizottság számára már megvan ez a kör, akiket be 

kívánnak vonni, és ezzel a kiegészítéssel így teljes mértékben lehetőséget adna.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: felkerülne az a lap, amit az elnök úr készített, amelyiken fel 

van sorolva a véleményezői kör. Javasolja a szervezeti és működési szabályzat elhangzottaknak 

megfelelő módosításának elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

6/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

A Települési Értéktár Bizottság Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosításáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a salföldi Települési Értéktár Bizottság 

Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását és egységes szerkezetét elfogadja.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy a döntésről 

az Értéktár Bizottság Elnökét értesítse. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: azonnal. 

 

Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke:  kérdezi, hogy a bizottság előadásokat, 

programokat szervezhet-e. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javaslatot tehet az önkormányzat számára.  
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Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke:  kérdezi, hogy az mit jelent, hogy javaslatokat 

tehet.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javaslatot tehet, hogy hol, mikor, miről van szó. 

 

Petrovics Miklós Értéktár Bizottság Elnöke:  ha a bizottság akar szervezni valamit, akkor 

javaslatot tesz az önkormányzatnak, hogy támogassa a bizottság szervezői tevékenységét. 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  így van, így megy a rendszer, lehetőleg  nem fordítva. 

 

6.) 2020. évi közbeszerzési terv elfogadása  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a közbeszerzési terv a 2020. évre vonatkozóan nemleges, 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

7/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

A 2020. évi közbeszerzési tervről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi 

CXLIII. törvény 42.§-a alapján az Önkormányzat, mint ajánlatkérő által 2020. évben 

lefolytatandó közbeszerzési eljárások éves tervét nemleges megjelöléssel jóváhagyja. 

Megbízza a polgármestert, hogy az esetlegesen közbeszerzéssel érintett fejlesztéseket, 

beruházásokat kísérje figyelemmel. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: folyamatos  
 

7.) 2020. évi rendezvényterv elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a tervben szerepelnek a rendezvények összegekkel, kérdezi, 

hogy van-e hozzászólás.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: lehet, hogy az értéktár bizottság is jelentkezik előadások 

tartásával, lehet, hogy ő is folytatja a beszélgetéseket, tehát ez nem szentírás, még változhat.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a rendezvénytervet javasolja elfogadni.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
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8/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

rendezvényterv elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2020. évi rendezvénytervet elfogadja.  

 

8.) 2020-2024. időszakra szóló gazdasági program elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a szerény lehetőségek mellett ki kell használni a maximumot.  

A település reális helyzete a számokban jelentkezik. Sok változás nincsen. Kérdezi, hogy van-e 

észrevétel. 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: alpolgármester úr felhívta a figyelmet, hogy egy adat hibás 

a programban a fogorvosi ellátás nem Révfülöp, hanem Badacsonytomaj.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nyelvi megjegyzése lenne, ha már őrzik az értékeket, akkor 

őrizzék a nyelvet is. Kérdezi, hogy miért kell azt írni, hogy „turisztikai desztináció”, miért nem 

úticél. „Kedvelt idegenforgalmi úticél” így javítaná. A másik pedig tudja, hogy nagyon gyakran 

így fogalmazzák meg, hogy „községünk” , de az nem az ő tulajdonuk, legyen inkább „a község”. 

A programban szerepel, hogy „folyamatos kapcsolattartás a Kővágóörsi Közös Önkormányzati 

Hivatalt alapító többi településsel”, de beleírná azt is, hogy „jó viszony fenntartása a környező 

településekkel” mert a másik irányban is tartani kell a jó kapcsolatot A „folyamatos 

kapcsolattartás a helyi civil szervezetekkel, közös rendezvények szervezése” pontot 

kiegészítené azzal, hogy „jó viszony ápolása a falu lakóival, ingatlantulajdonosaival”.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ilyet nem írna bele, mert akkor felmerül, hogy nagyon rossz 

a viszony a falu lakosságával, tehát ezt nem javasolja. A „desztináció” szó helyett legyen 

„úticél” ezzel egyetért, a „községünk” helyett „a község” szóhasználattal szintén egyetért,  

illetve a „jó viszony fenntartása a környező településekkel” kiegészítéssel is egyetért. Tehát  

ezzel a három apró módosítással javasolja elfogadni a gazdasági programot, illetve a 

„fogorvosra” vonatkozó javítással.   

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

9/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

A gazdasági program elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat 2020-2024. időszakra 

szóló gazdasági programját elfogadja. 

 

9.) 2020. évi belső ellenőrzési feladatok elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  megjegyzi, hogy ez a határozati javaslat egy kicsit úgy 

hangzik, mintha Salföld Önkormányzatának kellene viselnie ezt a költséget.  
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Dr. Szabó Tímea jegyző: benne van a határozati javaslatban, hogy a települések 

lakosságarányosan vállalják ezt a költséget.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  akkor így rendben van, javasolja a határozat elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

10/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

A belső ellenőrzési feladatok ellátásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a belső ellenőrzési feladatokat polgári jogi 

jogviszony keretében, külső szolgáltató bevonásával kívánja ellátni. Felhatalmazza a jegyzőt, 

hogy a Kővágóörsi Közös Önkormányzati Hivatal képviseletében kössön szerződést Kövessiné 

Müller Katalin egyéni vállalkozóval 2020. évre 1. 600. 000 Ft (áfa mentes) díjazásért a belső 

ellenőrzési feladatok ellátására, mely terjedjen ki a Kővágóörsi Közös Önkormányzati 

Hivatalra, a Hivatalt alkotó önkormányzatokra, ezen önkormányzatok tagságával működő 

társulásokra és a Hivatalhoz rendelt költségvetési szervekre.  

Vállalja, hogy a belső ellenőrzési feladatok ellátásáért fizetendő díjazás lakosságarányosan rá 

eső részét a Kővágóörsi Közös Önkormányzati Hivatal részére 2020. július 31-éig átadja.  

 

Felelős: dr. Szabó Tímea, jegyző 

Határidő: azonnal 

 

10.) Alapítványok, egyesületek 2019. évi támogatásának elszámolása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: A polgárőrök mindig járják falut, mindig jelen vannak. 

Javasolja a Polgárőr Egyesület támogatással való elszámolását elfogadni.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

11/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

Ábrahámhegy Polgárőr Egyesület támogatásának elszámolásáról 

 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete, az Ábrahámhegy Polgárőr Egyesület 

(8256 Ábrahámhegy, Badacsonyi u. 13.) részére nyújtott, 2019. évre vonatkozó támogatással 

való elszámolást elfogadja. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: azonnal. 
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11.) Alapítványok, egyesületek 2020. évi támogatás iránti kérelme 

 

Fábián Gusztáv polgármester: az egyesületnek 40.000 Ft támogatást javasol.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

12/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

Ábrahámhegy Polgárőr Egyesület támogatásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartáson kívüli forrás átvételére 

és átadására vonatkozó szabályokról szóló 17/2013. (XI. 19.) önkormányzati rendelete  

(a továbbiakban: Ör.) alapján elhatározza, hogy az Ábrahámhegy Polgárőr Egyesületet 

(Székhely: 8256 Ábrahámhegy, Badacsonyi u. 13.) (továbbiakban: Egyesület)  egyszeri  

 40.000 Ft-tal, azaz  Negyvenezer forinttal támogatja.   

 

A támogatás kifizetése egy összegben utalással történik az Egyesület pénztára javára.  

A támogatás célja: Az Egyesület működési kiadásainak és rendszámfelismerő rendszer 

beszerzésének támogatása 

A felhasználás határideje: 2020. december 31. 

Az Egyesület a támogatásról 2021. január 31.-ig köteles elszámolni. 

A támogatási cél kormányzati funkciója: 031060 Bűnmegelőzés 

 

Felkéri a polgármestert, hogy fenti támogatásról a Képviselő-testület döntésének megfelelő 

tartalommal kössön megállapodást az Egyesülettel, ami terjedjen ki az Ör. 4. § (2) 

bekezdésében meghatározottakra.  

Felkéri a polgármestert, hogy a megállapodás megkötését követően intézkedjen fenti összeg 

kifizetéséről. 

Felkéri a polgármestert, hogy az elszámolás benyújtásáról, illetve annak elmaradásáról 

számoljon be a Képviselő-testületnek. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő:  

- a megállapodás megkötésére: 2020. március 31. 

- az összeg kifizetésére: a megállapodás megkötését követően, az abban foglaltak szerint 

- beszámolás: az elszámolást, illetve elmaradása esetén az arra biztosított határidő lejártát 

követő testületi ülésen. 

 

12.) Önkormányzati vendégház 2020. évi bérleti díjának meghatározása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a tavalyi árakat hagyják meg, viszont tegyék bele azt, hogy a 

legkisebb szállásfoglalás minimum 4 éjszaka.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  kérdezi, hogy ugyanúgy meg fog telni a vendégház. A négy 

éjszaka ugyanúgy odavág a hétnek, nem tudja, hogy nem-e rosszabb.  
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Fábián Gusztáv polgármester: az utazási szokásokat is elfelejtette hozzátenni, hogy az egy 

hetes, illetve két hetes nyaralások helyett 4-5 napos nyaralások vannak a családoknál. Azt 

szeretnék, hogy 4-5 napos vendégek jöjjenek, ne egynaposok, azok menjenek a Grand Hotelbe. 

Ráadásul az idéntől érvényes adatszolgáltatási kötelezettség komoly számítógépes munka.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az a szerencse, hogy itt csak egy szoba van, és 

egyszerűsített elszámolás van, minden vendég esetében fel kell vinni a személyes adatait, és 

érkeztetni valamint elutaztatni kell, és napi zárást kell csinálni, minden vendéget  fel kell tüntetni 

a rendszerben. Az  önkormányzat már regisztrált.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a határozat elfogadását az előterjesztés szerint, illetve 

a Szép-kártya elfogadási lehetőséget töröljék.   

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

13/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

A vendégház igénybevételéért fizetendő szállásdíj meghatározásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Salföld, Kossuth u. 27. szám alatt lévő 4 

fő elhelyezésére szolgáló vendégházát magánszálláshely céljára kívánja hasznosítani, melyért 

2020. évben fizetendő szállásdíjakat az alábbiak szerint határozza meg: 

 

2020. május 01-től 2020. május 31-ig és 2020. szeptember 1-től 2020. szeptember 30-ig 

 

    maximum 4 főig                            10.000.-Ft/nap 

 

        2020. június 01-től 2020. augusztus 31-ig 

 

     maximum 4 főig                    12.000.-Ft/nap 

 

Legkisebb szállásfoglalás minimum négy éjszaka. Az ár nem tartalmazza az idegenforgalmi 

adót. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

13.) Gyermekétkeztetés térítési díjáról szóló rendelet módosításának véleményezése  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a konyha élelmezésvezetője az étkezési térítési díj emelésre 

javaslatot tett. Az étkezési térítési díjról szóló rendeletet véleményezni szükséges, melynek 

jóváhagyását javasolja.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

14/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

Az óvodai konyhán előállított gyermekétkeztetés  

intézményi térítési díjairól 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadásra javasolja az előterjesztésben 

szereplő gyermekétkeztetés intézményi térítési díjáról szóló rendelet tervezetet. 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről Révfülöp Nagyközség 

Önkormányzata Polgármesterét értesítse. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2020. február 10. 

 

14.) Gyermekvédelmi ellátásokról szóló rendelet véleményezése     

 

Fábián Gusztáv polgármester: az előző napirendhez hasonlóan Badacsonytomaj esetében is 

a térítési díjak vonatkozásában szükséges a rendelet véleményezése. Javasolja elfogadni.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

15/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

gyermekvédelmi ellátásokról szóló rendelet véleményezéséről  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadásra javasolja Badacsonytomaj 

Város Önkormányzata Képviselő-testületének a gyermekvédelmi ellátásokról szóló rendelet 

tervezetet.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről Badacsonytomaj Város 

Önkormányzata Polgármesterét értesítse. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: azonnal  

 

15.) Általános iskolai körzethatárok véleményezése 

 

Fábián Gusztáv polgármester: szintén javasolja elfogadni, ez ugyanaz, mint tavaly a Tatay 

Sándor Általános Iskola Badacsonytomaj és a Révfülöpi Általános Iskola a körzetes iskola 

Salföld vonatkozásában. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

16/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok véleményezéséről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Balatonfüredi Tankerületi Központ által 

véleményezésre megküldött kötelező felvételt biztosító iskolák körzethatárainak 

meghatározására vonatkozó tervezetet megismerte, és az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot a Balatonfüredi Tankerületi Központ 

részére küldje meg. 

 

Felelős: dr. Szabó Tímea, jegyző 

Határidő: 2020. február 15. 

 

16.) Falugondnoki szolgálat továbbképzési tervének elfogadása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a továbbképzési terv  „A” verzióját javasolja elfogadásra.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

17/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

A falugondnoki szolgálat 2020. évi továbbképzési terve jóváhagyásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselőtestülete a falugondnoki szolgálat 2020. évi 

továbbképzési tervét a javaslat „A” pontja szerint jóváhagyja. 

 

Utasítja a polgármestert, hogy a döntésről a falugondnokot tájékoztassa. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2020. március 15.  

 

17.) Polgármester szabadságának ütemezése  

 

Fábián Gusztáv polgármester: április, május, június hónapokban 8-8 nap, szeptember 8 nap, 

október 7 nap. Minden hónap utolsó 8 munkanapját venné ki, illetve októberben az utolsó 7 

munkanapot venné ki. Javasolja ezt az ütemezést elfogadni.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

18/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

 A polgármester 2020. évi szabadsága ütemezéséről 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Fábián Gusztáv, polgármester 2020. évi 

szabadságának ütemezését az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

 

- április, május, június, szeptember  hónapokban a hónap utolsó 8 munkanapja 

- október hónapban a hónap utolsó 7 munkanapja.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

18.) Balaton-felvidéki Szociális, Gyermekjóléti és Háziorvosi Ügyeleti Szolgálat 

támogatási kérelme nyári táborozáshoz   

 

Fábián Gusztáv polgármester: ezt a kérelmet minden évben megkapja az önkormányzat, a 

hátrányos  helyzetű gyermekeket programokba részesíti a szolgálat. Ezt nem tudja támogatni, 

kérdezi a testületet, hogy mi a vélemény. Elmondja, hogy a Káli-medence Alapítvány most 

szavazott meg erre a célra 50.000 Ft-ot.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: elkezdett utána nézni, hogy legalább egy fotót talál-e ezekről 

a táborokról  az interneten, de nem talált. Ha egy tábort szervez, akkor azt dokumentálja. 

Mondhatja azt Salföld, hogy jöjjenek el egy napra, és majorba el tudnak menni körbe nézni.  

 

Kovács István alpolgármester: tavaly is felmerült ez a kérdés, benn is volt a vezető 

asszonynál, de nem érkezett kiegészítés a felvetésre, és tavaly sem támogatta a testület.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja olyan döntés meghozatalát, hogy ezt a kérést a 

testület anyagilag nem támogatja.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

19/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

Balaton-felvidéki Szociális, Gyermekjóléti és Háziorvosi  

Ügyeleti Szolgálat támogatásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy a Balaton-felvidéki 

Szociális, Gyermekjóléti és Háziorvosi Ügyeleti Szolgálat kérelmére a Szolgálat ellátási 

területén élő a hátrányos helyzetű gyermekek nyári táboroztatásához anyagi támogatást nem 

nyújt.   
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Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2020. március 31. 

 

19.) Révfülöp és Térsége Óvodai Intézményfenntartó Társulás társulási megállapodás 

módosítás elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja a társulási megállapodás módosítás elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

20/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

Révfülöp és Térsége Óvodai Intézményfenntartó Társulás társulási  

megállapodásának felülvizsgálatáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Révfülöp és Térsége Óvodai 

Intézményfenntartó Társulása Társulási megállapodását felülvizsgálta. 

A Képviselő-testület az előterjesztésben foglaltakkal egyetért és a Társulási megállapodás 

módosítását és egységes szerkezetét az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a döntésről a Társulási Tanács elnökét értesítse. 

  

Felelős: dr. Szabó Tímea jegyző   

Határidő: azonnal 

 

20.) Beszámoló Badacsonytomaj város és Ábrahámhegy, Salföld községek 

Napköziotthonos óvodai ellátását biztosító Intézményi Társulás működéséről és  2019. évi 

munkájáról  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja a beszámoló elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

21/2020. (II. 10.) HATÁROZATA 

 

Badacsonytomaj város és Ábrahámhegy, Salföld községek Napközi otthonos  

óvodai ellátását biztosító Intézményi Társulás Társulási Tanácsának  

2019. évi működéséről szóló beszámolóról 
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Badacsonytomaj város és Ábrahámhegy, 

Salföld községek Napközi otthonos óvodai ellátását biztosító Intézményi Társulás Társulási 

Tanácsának 2019. évi működéséről szóló beszámolót elfogadja.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a Társulás elnökét értesítse. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2020. március 5.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  megköszöni a részvételt és az ülést 12:05 órakor bezárja. 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

Fábián Gusztáv       Dr. Szabó Tímea 

polgármester         jegyző 


